
Bestyrelsesmøde d. 04.05.2022

Tilstede: Jens Petersen, John Petersen, Lennart Kristiansen, Kenneth Nielsen, Tommy Krastrup,
               Søren Hansen og Nicolai Thomsen 

Etablering af lys på Hartkornsstien blev drøftet, og sammenholdt med de oplysninger vi har fået fra 
Kommunen om dette. 

Bestyrelsen arbejder videre med et løsningsforslag der totalt set hænger sammen med overtagelse af
det grønne område.

Lennart og Tommy orienterede om 2 møder med henholdsvis Kommunen (det grønne område) og
repræsentanter fra Vordingborg Forsyning, ingeniør og entreprenør (Fjernvarme/veje)

Som det ser ud nu, får vi lagt nyt asfaltslidlag på alle vores veje, lige pånær et kort stykke på 
Albumvej. Der er således udsigt til en pæn besparelse for Grundejerforeningen.

Nicolai indhenter en pris på nedgravning 11 stk lysmaster, samt ca. 600 mtr kabel.
Tommy samler priserne sammen på master og lampehoveder.

Lennart kontakter Kommunen for, at få nøjagtige skellinjer for overtagelse af stisystemet.
Ligeledes skal vi have pålagt Kommunen pasningspligt på det fredede krat øst for stien.

Kenneth går rundt og filmer alle vejene, inden entreprenøren går i gang.

Lennart sørger for øl og vand til Generalforsamlingen.

Vi mødes kl. 18.30 på dagen for Generalforsamlingen.

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


